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OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 5/2024 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice,  

které se uskutečnilo dne 19.8.2024 od 17:00 hod. v pohostinství v Deštnici 

 

Přítomno:            6        členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:        1       člen zastupitelstva obce  - (p. Zelenková Omluvena)   

 

Hosté:                    0   (viz. prezenční listina) 

Občané:               12   (viz. prezenční listina)  

 

Program:  

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2. Kontrola minulého usnesení 

3. Výběr vybavení na sál KD Deštnice 

4. Rozpočtové opatření č. 3/2024 

5. Podnět k prošetření a přijmutí odpovídajících opatření – zásah do pozemku sourk.os. 

6. Aktuální stav účtů obce 

7. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

8. Závěr 

 

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 
 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 

Ověřovateli zápisu byli určeni: p. Benešová K., p. Kopřiva P.  

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

Připomínky, diskuse: ------------------------------ 

 

Pro přijetí programu zasedání hlasovalo:       6     členů zastupitelstva obce. 

Proti……………………………………        0     členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování……………………        0     členů zastupitelstva obce. 

Usnesení č. 1/5/2024: ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu bude 

diskuse.  

 

 

2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse:------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

3. Výběr vybavení na sál KD Deštnice 

Starostka informovala, že musí objednat stoly a židle na sál. Sdělila, ž od minulého zasedání řešili se 

zastupiteli různé varianty nábytku. Poděkovala zastupitelům a rychlou zpětnou vazbu při elektronické 

komunikaci. Sdělila, že p. Fencková byla v showroomu prodejny a informovala, že tato firma se opravdu 

zabývá gastronábytkem a kvalita tomu odpovídá. Starostka informuje, že se se zastupiteli shodli na barvě 

dekoru světlý ořech a polstrování světle zelené. Varianta stolů odolný TABLO-L a židle KAREN-P, které 
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vzhledem k šířce opěradla umožnují i vypálení loga. Umístění loga na židle  navrhl p. Henych a společně se 

všemi zastupiteli se shodli, že by židle obecní loga mohly mít. Přítomným předložila návrhy.  

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje pořízení 35 ks odolných stolů TABLO-L o rozměru 80*80, 

v dekoru světlý ořech a 140 ks židlí Karen P, včetně loga obce, v dekoru světlý ořech a polstrování podsedáku 

odolná látka DERIS v barvě světle zelené od firmy Gastro nabytek24.cz 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6    členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0    členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0    členů zastupitelstva obce   

Usnesení č. 2/5/2024: ZO schvaluje pořízení 35 ks odolných stolů TABLO-L o rozměru 80*80, v dekoru 

světlý ořech a 140 ks židlí Karen P, včetně loga obce, v dekoru světlý ořech a polstrování podsedáku odolná 

látka DERIS v barvě světle zelené od firmy Gastro nabytek24.cz 

 

 

4. Rozpočtové opatření č. 3/2024 

Starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 3/2024. Sdělila, čeho se změny týkají. 

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                 6              členové zastupitelstva obce. 

Proti:               0              členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:       0              členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 3/5/2024: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.3/2024. 

 

 

5. Podnět k prošetření a přijmutí odpovídajících opatření – zásah do pozemku sourk.os. 

Starostka informuje, že obdržela od p. Farkašové S. podnět k šetření a přijmutí odpovídajících opatření 

z důvodu neoprávněného zásahu do pozemku p.č. 1239/2 v k.ú. Deštnice. A vyjádření k této situaci jako 

vlastníka pozemku č. 1791/4 k.ú. Deštnice, způsob využití ostatní komunikace. Písemný podnět přečetla. Dále 

sdělila bližší informace.    

 

Připomínky, diskuse:  

P.Janouchová J. - je to silnice nebo pouze cesta pro pěší? A co tam dělalo velké auto MIX? 

Starostka - jedná se o ostatní komunikaci. 

P.Farkašová - musela jsem požádat o prošetření zastupitelstvo, protože od června nedošlo k žádnému jednání, 

i když jsem o to žádala. Jde mi jen o to, abych od obce dostala nějaké prohlášení, že do budoucna neručím za 

žádné škody, které vzniknou, až se tam ta stráň sesune. Následky si ponese p.Kunešová, která dovolila 

odbagrování. A na tom trvám, já v budoucnosti nehodlám nic platit.  

Starostka – společně jsme se telefonicky dohodly, že po dokončení prací se společně s p. Kunešovou sejdeme 

a dohodneme nějaká opatření, která bude muset p. Kunešová na své náklady udělat, aby nedošlo k sesunutí 

stráně a tím škodám na obecním nebo soukromém majetku. Vy jste mi sdělila, že mi to pošlete ještě písemně, 

abyste měla něco v ruce. Proto jsem na Váš podnět nereagovala a čekala na svolání společného jednání. To 

jednání se uskutečnilo až dnes, kam jste si rovnou pozvala zástupce stavebního úřadu a životního prostředí ze 

Žatce.  

P.Farkašová - vaše jednání nebylo korektní. Vůbec jste nekonala. Od června jste nedělala nic. 

Starostka - Nemyslím si, že jsem v něčem pochybila, protože jsme byli domluvené na postupu a já čekala na 

svolání jednání. Do minulého týdne jsem byla přesvědčená, že ten spor byl pouze mezi vámi. Že obec je 

účastníkem jen jako majitel sousedního pozemku a jedná se o občanskoprávní spor, kde obec s tím vlastně 
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neměla nic společného. Že se jedná o občanskoprávní spor vám dnes potvrdili i zástupci z MěÚ Žatec, které 

jste si na jednání přizvala. Po obdržení vašeho podnětu po druhé, které bylo doručeno DS v srpnu jsem šla 

společně s p. Pospíšilem a p. Benešovou na místo, kde k vybagrování došlo orientačně přeměřit, zda se 

poškodil opravdu váš pozemek a po vytištění mapy z katastru jsem vlastně zjistila, že se neodbagroval váš 

pozemek, ale obecní. Tudíž vám škoda způsobena nebyla. 

P.Jakl - tak za 1. - obec měla reagovat už v červnu, a za 2. i ta firma,která to tam udělala se měla starat. 

Starostka - vzhledem k tomu, že až kontrolou na katastru, jsme zjistili, že za část pozemku, kde došlo k 

poškození není v majetku p. Farkašové ale obce, budeme vzniklou škodu řešit s p. Kunešovou. Zajdeme na 

místo s p. Kopřivou - jako členem stavební komise a najdeme nějaké řešení, které následně p. Kunešové 

sdělíme a vyzveme k nápravě. 

P.Farkašová - s p. Kunešovou si dělejte co chcete ,ale já chci to potvrzení, že nikdy nebudu nic platit, 

P.Fencková - tu škodu by měla snad zaplatit ta firma, co to udělala. 

Starostka – do příštího zasedání zjistím a připravím dokument, který zastupitelům předložím ke schválení, 

taktéž dohodo s p. Kunešovou 

Starostka – ještě jsme mluvili o stromech, p. Farkašová měla byste zajistit ořezání toho ořechu ,který zcela 

zakrývá lampu na kraji vaši ulice, ta už není skoro vidět. 

P.Farkašová - no ta lampa tam hlavně vůbec neměla být. 

Starostka - ano to máte pravdu, ale o její posunutí si požádal pan Jakl, který řekl pracovníkům, kde má být 

lampa umístěná. 

P.Farkašová -dáte mi tedy kontakt na někoho, kdo by ten prořez provedl? Já to zaplatím. 

Starostka - momentálně nevím o nikom. Pro nás prořezávky a údržbu zeleně dělá firma Arborea z Rakovníka. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

6. Aktuální stav účtů obce 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 1.363.559,12 Kč, na účtu ČNB 1.832.976,79 Kč. Celkem tedy má 

obec na účtech finanční prostředky ve výši 3.196.535,91 Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

7. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

 

• Podnět p. Hrbaty – přemístění dopravní značky POZOR DĚTI na N.Hospodě 

Starostka informuje, že dnes se na ni obrátil p. Hrbata z Nové Hospody s podnětem přemístění dopravní 

značky „POZOR DĚTI“  před zatáčku. Sdělila bližší informace a poskytla přítomným fotodokumetaci 

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

• Řešení odvodňovacího kanálu u č.p. 109 

Starostka informuje, že se na ni obrátil p. Postředník M., který řeší odtok deštové vody před jeho domem. 

Majitel sousední nemovitosti zahradil odtok a veškerá voda se hromadí u něj před domem a jde přes jeho 

pozemek do potoka. Již několikrát byl z tohoto důvodu vytopený. Informuje, že několik let zpět proběhlo 

jednání s MěÚ Žatec, kvůli tomuto problému, ale žádná náprava neproběhla. Nyní se p. Postředník obrátil na 

obec, zda by situaci vyřešila.  

Připomínky, diskuse: 

P.Černá - kdysi tam byl rybník to je sice pravda ale to nemá nic společného s dešťovým kanálem. Ten tam byl 

vždycky. A voda tekla kolem domů tímto kanálem až do potoka 

Starostka - i p. Kuzmová říkala, že jako děti si tam pouštěly lodičky. 

P.Fencková - bylo to vždy průchozí 

Starostka - po tom maléru, kdy měli Postředníkovi v baráku cca 15 cm vody, bylo svoláno jednání. My byli 

pozvaní pouze jako účastníci, ale v tomto jsme neměli žádný zájem, takže nás nikdo o dalším postupu 
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neinformoval. Vyzvala jsem p. Postředníka aby předložil cenovou nabídku na odstranění zneprůchodněného 

odtoku dešťové vody a pak uvidíme co dál. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

• Podněty občanů  - 

P.Kolář - chodník od nás až k Mikšíkovi pracuje a hýbe se. Na to se podívejte. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

8. Závěr 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání. 

Jednání bylo ukončeno v  17.50 hod. 

 

Zapsala: M. Neudorfská 

 

 

 

Ověřovatelé  zápisu:         p.  Kopřiva Petr                        podpis      …...........…………………….  

 

 

 

                                           p.  Benešová Kateřina             podpis      …...........……………………. 

  

 

   

Starostka obce                    p. Vokurková Lucie                 podpis      …...........……………………. 
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